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Woclawek 24.1 1.2016 r.

Prezydent Miasta Moclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Nawiqzuj4c do korespondencji Pani Posel Joanny Borowiak z Panem Prezydentem

dotyczqcej wydfu2enia trasy linii autobusowej nr 14 z Osiedla Poludnie do Rybnicy zwraaam

siE z proSb4 o:

1. Zwigkszenie liczby pol4czeft z Rybnic4. Coraz wigcej os6b zamieszkuj e pnez caly

rok w tej czgdci naszego miasta, wigcej autobus6w ulatwiloby naszym mieszkaricom

codzienne funkcj onowanie.

2. Zwigkszenre iloSci pol4czef w godzinach, w kt6rych dzieci i mlodzieZ udaje sig

do szk6l i z nich powraca.

Z ooweL2aniem
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